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t’s the Golden Age of Piracy—a time when greed, ambition and corruption overcome
all loyalties—and a brash young captain, Edward Kenway, is making his name known
for being one of the greatest pirates of his time.
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In the brilliant new novel, Assassin’s Creed: Black Flag, discover the story of how
Edward, a young privateer, became one of the world's most deadly pirates and was
drawn into the centuries-old battle between the Templars and the Assassins.

作者介绍: 

Oliver Bowden is a pseudonym for Anton Gill, renaissance historian and author of
thirty-five books, including Il Gigante, Art Lover, and The Great Escape.

With acting credits that span stage and screen, Gildart Jackson is most often
recognized for his role as Gideon on Charmed. Other notable TV roles include Jackson
Palmer on Providence and Simon Prentiss on General Hospital, and his theater roles
include Henry Higgins in My Fair Lady, and Adrian in Private Eyes at the Old Globe.
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评论

劇透#給內心話嘮、對自己美貌自信滿滿、深愛著基友和女漢子們整天腦內表白的爺爺
點贊！笑點奇怪的我前一大半基本沒笑停，暫時忘記了育碧的後媽本性，結果在後1/3
被虐得趴在地上。爺爺對黑鬍子簡直是the father he never
had的敬仰，可惜世界上最遠的距離是你我都在甲板上卻夠不到你。Benjamin沒給導演
塞夠錢吧戲份被砍好多。最後幾章倉促神展開，結局各種意義上的坑，這Templar標準
太低了吧…

-----------------------------
2020年2月7日于阳泉家中。

-----------------------------
爱德华爷爷我爱你！！！

-----------------------------
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书评

草草地读完了《黑旗》的小说，之前也只是视频通关了系列，所以在游戏里的剧情给我
印象不是很深，永远记不住那些海盗的名字…… 但小说真的给了我很大触动。
从爷爷一开始喜欢上卡罗琳，卡罗琳为了嫁给爷爷抛弃了一切。一开始永远是满脑子雄
心壮志，不满足于现状。 阴差阳错地出...  
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